

原书缺封面

目 次

试验研究

贵州省公益林更新采伐模式研究 张 喜 尹晓阳 闵启利等 (1)

城市园林绿化树种综合评价体系初探 李 茂 邓伦秀 申敬民等 (8)

贵州独山都柳江源湿地自然保护区森林群落稳定性研究 唐 静 谢双喜 郝加孝 (18)

不同等级石漠化地段水土流失植物防护技术 胡仲明 祝小科 高华端 (24)

湘林油茶品种在黔东南的适应性评价 袁昌选 张彦雄 舒广州等 (28)

白花兜兰种子无菌萌发及试管成苗技术研究 田 凡 姜运力 罗在柒等 (34)

贵阳市小叶兜兰资源现状调查及濒危程度分析 梁 康 罗 林 安明态等 (39)

贵州苏铁开花结实生物学特性研究 刘 兰 黄小柱 潘德权等 (44)

贵州省纳雍县云贵水韭调查研究 张 娅 陈 刚 李 玉等 (48)

专题讨论

杨树云斑天牛在贵州的危害 丁治国 (52)

黔东南生态公益林建设现状及对策 潘光文 (57)

乌当区阿栗杨梅发展存在问题与对策建议 王 煜 (62)

Guizhou Forestry Science and Technology

Aug. , 42, No. 3, 2014

contents

1. Research on Regeneration Cutting Model of Public Welfare Forest in Guizhou Province ZHANG Xi YIN Xiao – yang MIN Qi – li etc. (1)
2. A Preliminary Study on the Comprehensive Assessment System of City Landscape Trees LI Mao DUN Lun – xiu SHEN Jin – ming etc. (8)
3. The Research on the Stability of Forest Communities of Duliu River Wetland Nature Reserve in Dushang County, Guizhou Province TANG Jing XIE Shuang – xi HAO Jia – xiao (18)
4. Planting Techniques for Soil and Water Conservation in Karst Areas with Different Levels of Rocky Desertification HU Zhong – ming ZHU Xiao – ke GAO Hua – duan (24)
5. Adaptability Evaluation of Xianglin Varieties of *Camellia oleifera* in Qiongzhusi Prefecture, Guizhou Province YUAN Chang – xuan ZHANG Yan – xiong SHU Guang – zhou etc. (28)
6. Asymbiotic Germination and in vitro Seedling Cultivation of *Paphiopedilum emersonii* TIAN Fan JIANG Yun – li LUO Zai – qi etc. (34)
7. Analysis on the Current Status and the Endangered Level of the Resource of *Paphiopedilum barbigerrum* Tang et Wang in Guiyang Area LIANG Kang LUO Lin AN Ming – tai etc. (39)
8. Study on the Biological Characteristics of Blooming and Seeding of *Cycas guizhouensis* Lan et R. F. Zou LIU Lan HUANG Xiao – zhu PAN De – quan etc. (44)
9. Investigation on the Resource of Yunnan – Guizhou Quillwort (*Isoetes yunguiensis* Q. F. Wang et W. C. Taylor) in Nayong County of Guizhou Province ZHANG Ya CHEN Gang LI yu etc. (48)
10. Damage Characteristics and Control Countermeasures for the Longhorn Beetle *Batocera horsfieldi* Hope in Guizhou Province DING Zhi – guo (52)
11. Current Status and Countermeasures for the Construction of Ecological Public Welfare Forests in Qiongzhusi Prefecture, Guizhou Province PAN Guang – wen (57)
12. Existing Problems and Countermeasures for the Industrial Development of waxberry in Wudang District of Guiyang City WANG Yi (62)

原书缺封底